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Schriftelijke vragen: Chemische bestrijdingsmiddelen op onze sportvelden? 

Indiener: Maarten De Vuyst, GroenLinks; Birgül Özmen, D66 

 

 

Datum: 4/6/19 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

 

Uit berichtgeving1 in de Volkskrant blijkt dat het veel sportverenigingen niet lukt om het Convenant 

Green deal Sportvelden uit te voeren. Hierin is afgesproken dat er vanaf 2020 nog alleen maar 

gebruikgemaakt wordt van chemische bestrijdingsmiddelen bij het onderhoud van (kunst)grasvelden 

en sportbanen wanneer dit echt niet anders kan. Dit blijkt vooralsnog moeilijk haalbaar te zijn voor 

veel sportclubs, waardoor de gezondheid van sporters en de kwaliteit van het grondwater in het geding 

komen. Als oorzaak hiervoor wordt onder andere een onderschatting van de uitdaging bij sportbonden 

en versnipperd beleid genoemd. Gemeenten zouden dit onderhoud vaak uitbesteden aan externen. 

 

Het gebruik van Roundup is sinds 2017 verboden, met uitzondering van gebruik bij landbouw. Hier is 

ook bij sportverenigingen een uitzondering op gemaakt, mits zij de problematiek zelf verder zouden 

oppakken. Dit impliceert dus een verantwoordelijkheid bij de accomoderende partij. 

 

Overeenkomstig art. 30 van het Reglement van orde stelt de raadsleden de heer Maarten De Vuyst, 

GroenLinks en mevrouw Birgül Özmen, D66 de volgende vragen: 

 

1) Is het college bekend met de hierboven beschreven signalen in de Volkskrant? 

 

2) Klopt het dat Roundup en vergelijkbare chemische bestrijdingsmiddelen in Den Haag niet 

meer gebruikt worden? 

 

3) Deelt het college de mening van GroenLinks en D66 dat het gebruiken van chemische 

bestrijdingsmiddelen voor het beheer en behoud van sportaccommodaties onwenselijk is, met 

het oog op de negatieve gevolgen voor de volksgezondheid? Zo ja, is het college het dan ook 

met GroenLinks en D66 eens dat het afstoten van deze chemische bestrijdingsmiddelen hoort 

bij de zorgplicht van de gemeente richting haar bewoners? 

 

4) Is het onderhoud van sportaccommodaties zoals (kunst)grasvelden en hardloopbanen in Den 

Haag in handen van de gemeente, of uitbesteed aan een externe partij? Als het uitbesteed is 

aan een externe partij, welke partij is dit?  

 

5) Wordt het gebruik van chemische bestrijdingsmiddelen uitgesloten in het contract, indien het 

beheer en onderhoud uitbesteed is aan een externe partij? Zo ja, op welke manier? Zo nee, 

waarom niet, en welke mogelijkheden zijn er om dit alsnog te doen? 

 

6) Wordt er in het beheer en onderhoud van sportaccommodaties in de praktijk gebruik gemaakt 

van chemische bestrijdingsmiddelen als Roundup? Als het college hier geen zicht op heeft, 

                                                           
1
 https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/sportvelden-ondanks-afspraken-nog-lang-niet-vrij-van-

landbouwgif~b62f0694/  
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waarom niet, en is het voornemens om hier verandering in te brengen? Zo ja, waarom, en is 

hierbij het criterium toegepast dat dit alleen kan wanneer er geen andere optie mogelijk is? En 

zo ja, is de gemeente voornemens om deze middelen conform de Green Deal Sportvelden voor 

2020 uit te bannen?  

 

7) Indien er in Den Haag gebruik gemaakt wordt van Roundup en andere chemische 

bestrijdingsmiddelen bij het beheer en onderhoud van sportaccommodaties, kan het college 

dan een overzicht geven bij welke accommodaties dit het geval is? 

 

8) Is het eventuele gebruik van Roundup en andere chemische bestrijdingsmiddelen en de 

gezondheidsrisico’s die daarbij komen kijken bekend bij de desbetreffende sportclubs en 

sportbonden? Zo nee, waarom niet, en is het college voornemens om dit alsnog te 

communiceren? Graag een toelichting. 

 

 

 

 

Maarten De Vuyst 

GroenLinks

 

Birgül Özmen 

D66 


